
1 

UG.OR.0002.7.2024 

P R O T O K Ó Ł  

z VII Sesji Rady Gminy Masłowice 

dnia 23 sierpnia 2024 r. 

 

Miejsce Sesji - Sala konferencyjna w Urzędzie Gminy Masłowice. 

 

Sesji przewodniczył  -  Pan Mariusz Sarna - Przewodniczący Rady Gminy. 

 

W Sesji uczestniczyli radni według załączonej listy obecności. 

Ponadto w Sesji udział brali: 

 Pani Edyta Majchrowska - Wójt Gminy Masłowice, 

 Pani Dorota Sambor  - Sekretarz Gminy, 

 Pani Lidia Krawczyk    - Zastępca Skarbnika Gminy, 

 Pan Piotr Chlebosz  - pracownik Urzędu Gminy, 

 Pani Wioletta Utratna  - pracownik Urzędu Gminy, 

 

Ustawowy stan radnych  - 15 

Faktyczny stan radnych  - 15 

Obecnych   - 15 

 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie wniosków do porządku obrad. 

3. Przyjęcie wniosków do protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Sprawozdanie Wójta z działalności w okresie między sesjami. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Masłowice na 

lata 2024-2028. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2024 r. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania pisma według właściwości. 

8. Sprawy różne. 

9. Zakończenie obrad. 

 

Punkt 1 
Otwarcie Sesji i stwierdzenie quorum. 
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Otwarcia VII Sesji Rady Gminy dokonał Pan Mariusz Sarna - Przewodniczący Rady Gminy. Stwierdził, że 

w Sesji uczestniczy 15 radnych, co stanowi niezbędne quorum. 

 

 

Punkt 2 
Przyjęcie wniosków do porządku obrad. 
 

Brak wniosków. 

Pan Grzegorz Michalski zaproponował aby protokół z każdej sesji był umieszczany na platformie by radni 

mogli się z nim zapoznać przed następną sesją. 

Przewodniczący Rady wyraził zgodę na taką formę zapoznania Radnych z protokołem.  

 

Punkt 3 
Przyjęcie wniosków do protokołu z poprzedniej sesji. 
 

Protokół z VI Sesji Rady Gminy Masłowice wyłożony był do wglądu radnych.  

Radna Pani Małgorzata Sobieraj wniosła wnioski do protokołu. Poinformowała, że ma uwagi do punktu 6, 7, 

8 protokołu z VI sesji. Prosiła aby zapisać kto i jakie  pytania zadawał. 

 

Przewodniczący poprosił o przegłosowanie wniosku: Uzupełnienie zapisu pkt. 6 protokołu z VI sesji Rady 

Gminy wg uwag polegających na zadawaniu pytań do projektu proponowanej uchwały przez radną 

Małgorzatę Sobieraj. 

W wyniku głosowania 8 radnych było za, przy 1 przeciw, przy 6 wstrzymujących się. 

 

Następnie Radna Pani Małgorzata Sobieraj wnioskowała o :Zmianę zapisu pkt. 7 protokołu z VI sesji Rady 

Gminy z treści "Pani Wójt udzieliła odpowiedzi na zadane pytania dotyczące ewidencji zabytków z terenu 

Gminy Masłowice" na treść "Pani Wójt udzieliła odpowiedzi na pytania zadane przez radną Małgorzatę 

Sobieraj dotyczące ewidencji zabytków z terenu Gminy Masłowice." 

 

Przewodniczący poprosił o przegłosowanie wniosku. W wyniku głosowania 6 radnych było za, przy 1 

przeciw i 8 wstrzymujących się. 

 

Radna Pani Małgorzata Sobieraj zawnioskowała o "Dopisanie zapisu do pkt. 8 protokołu z VI sesji Rady 

Gminy treści: "Pytania do proponowanego projektu uchwały dotyczącej zmian w budżecie gminy zadawała 

radna Małgorzata Sobieraj i dotyczyły one m.in.sprawy zakupu autobusu szkolnego, dofinansowań do straży 

pożarnych i monitoringu na terenie gminy Masłowice." 

Przewodniczący poprosił o przegłosowanie wniosku. W wyniku głosowania 6 radnych było za, przy 1 

przeciw i 8 wstrzymujących się. 

Więcej wniosków nie było, więc Przewodniczący stwierdził, że protokół z poprzedniej sesji wraz z 

przegłosowanymi zmianami został przyjęty. 
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Punkt 4 
Sprawozdanie Wójta z działalności w okresie między sesjami. 
 

Pani Edyta Majchrowska - Wójt Gminy Masłowice poinformowała o trwających pracach porządkowych, 

wykaszaniu, podcinaniu gałęzi oraz przygotowaniach do dożynek. 

Pani Wójt zaprosiła Radnych, ich rodziny oraz wszystkich mieszkańców na Dożynki Gminno - Parafialne, 

które odbędą się 1 września 2024 r. 

Wójt Gminy poinformował również, że 18 sierpnia 2024 r. uczestniczyła w Dożynkach Wojewódzkich. 

Naszą gminę reprezentowały KGW Koconia oraz Rozśpiewane Kraszewianki. W tegorocznych dożynkach 

brało udział sto Kół Gospodyń Wiejskich z ziemi łódzkiej.  Stowarzyszenie Rozśpiewane Kraszewianki 

otrzymało wyróżnienie. Pani Wójt pogratulowała Stowarzyszeniu oraz podziękowała za reprezentowanie 

Gminy Masłowice. Podziękowania złożyła na ręce Radnej Pani Teresy Dąbrowskiej. 

Ponadto Pani Wójt poinformowała, że droga Tworowice – Chelczów oraz na Kawęczynie zostały 

ukończone. Pozostała jeszcze do ukończenia droga w Łączkowicach.  

Radna Pani Małgorzata Sobieraj zapytała Pani Wójt czy będą montowane bariery zabezpieczające, o których 

wcześniej była mowa. Pani Wójt odpowiedziała, że będą zamówione i zamontowane dla bezpieczeństwa. 

 

Punkt 5 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Masłowice na lata 2024-

2028. 
 

Pan Paweł Kępiński - Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Finansów, Planowania 

Przestrzennego, Ładu, Porządku, Bezpieczeństwa Publicznego oraz Handlu poinformował, że po 

szczegółowych wyjaśnieniach oraz odpowiedzi przez Panią Skarbnik - Komisja pozytywnie zaopiniowania 

projekt. 

Pan Grzegorz Michalski zapytał Przewodniczącego Komisji Rozwoju Gospodarczego (…) jakie pytania 

były na komisji. Przewodniczący powiedział, że chodziło o objaśnienia dotyczące Wieloletniej Prognozie 

Finansowej Gminy Masłowice na lata 2024-2028. Pani Skarbnik poinformowała, że zauważyła błędy w 

objaśnieniach, dlatego tez poprawiła i przedstawiła poprawione objaśnienia na komisji. 

Pan Grzegorz Michalski zapytał o rozdział: Bezpieczeństwo publiczne i ochrona przeciwpożarowa- Pani 

Lidia Krawczyk udzieliła wyjaśnień. 

Pan Grzegorz Michalski zapytał o dział: Oświetlenie ulic, placów i dróg. Wyjaśnień udzieliła Pani Wójt. 

Pan Grzegorz Michalski zapytał o paragraf dotyczący zakupu i usług obejmujących wykonanie ekspertyz, 

analiz i opinii – wyjaśnień udzieliła Zastępca Skarbnika Pani Lidia Krawczyk oraz Pani Wójt – Edyta 

Majchrowska. 

Pani Małgorzata Sobieraj zapytała o zadanie „Opracowanie dokumentacji o dofinansowanie dla projektu pn. 

„Kompleksowa termomodernizacja budynku PSP w Strzelcach Małych”. Wyjaśnień udzieliła Pani Wójt. 

 

Przewodniczący Rady odczytał i poddał projekt uchwały pod głosowanie. W wyniku głosowania uchwała 

została przyjęta 14 głosami za, przy jednym wstrzymującym. Protokół z głosowania stanowi załącznik do 

protokołu. Uchwała VII.33.2024 w załączeniu. 
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Punkt 6 
Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2024 r. 
 

Pan Paweł Kępiński - Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Finansów, Planowania 

Przestrzennego, Ładu, Porządku, Bezpieczeństwa Publicznego oraz Handlu poinformował o pozytywnej 

opinii Komisji. 

Pan Grzegorz Michalski zapytał czy na Komisji była dyskusja i pytania dotyczącego tego projektu. 

Wyjaśnień udzielił Pan Paweł Kępiński – poinformował, że zapytano o dział: Bezpieczeństwo publiczne i 

ochrona przeciwpożarowa, Przebudowa budynku OSP w Kraszewicach. Poinformował, że szczegółowych 

wyjaśnień udzieli Zastępca Skarbnika Pani Lidia Krawczyk. 

Wyjaśnień również udzieliła Pani Lidia Krawczyk do załącznika inwestycyjnego. 

Pani Małgorzata Sobieraj zapytała o rozdział dotyczący Bezpieczeństwo publiczne i ochrona 

przeciwpożarowa – o kwotę 18 948,24 zł – wyjaśnień udzieliła Pani Lidia Krawczyk – Zastępca Skarbnika 

oraz Pani Wójt. 

 

Przewodniczący Rady odczytał i poddał projekt uchwały pod głosowanie. W wyniku głosowania uchwała 

została przyjęta 13 głosami za, 1 wstrzymującym się i 1 nieoddanym. Protokół z głosowania stanowi 

załącznik do protokołu. Uchwała VII.34.2024 w załączeniu. 

 

 

Punkt 7 
Podjęcie uchwały w sprawie przekazania pisma według właściwości. 

Pan Kamil Szymczyk - Przewodniczący Komisji Skarg Wniosków i Petycji poinformował, że odbyła się 

Komisja w której uczestniczyli przedstawiciele Mieszkańców chcących utworzyć nowe sołectwo.  

Poinformował, że wszyscy członkowie  Komisji byli za przekazaniem pisma wg właściwości do Wójta 

Gminy. 

Pan Grzegorz Michalski zapytał Panią Wójt jakie będą wnioski końcowe dotyczącego wskazanego pisma. 

Pani Wójt udzieliła wyjaśnień. 

 

Przewodniczący Rady odczytał i poddał projekt uchwały pod głosowanie. W wyniku głosowania uchwała 

została przyjęta 15 głosami za. Protokół z głosowania stanowi załącznik do protokołu. Uchwała VII.35.2024 

w załączeniu. 

 

Punkt 8 
Sprawy różne. 
 

Pan Grzegorz Michalski zapytał o autobus szkolny, wyjaśnień udzieliła Pani Wójt. 
Pan Zbigniew Nowak zapytał o szkołę i o Dyrektora Szkoły. Wyjaśnień udzieliła Pani Wójt – Edyta 

Majchrowska.  
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Pan Przewodniczący Rady poprosił aby Komisja Oświaty zapoznała się ze stanem przygotowania szkoły do 

rozpoczęcia roku szkolnego. Pani Agata Strzelczyk – Przewodnicząca Komisji oświaty poinformowała, że 

jest ustalony już termin komisji na 27 sierpnia. 

Pani Małgorzata Sobieraj nawiązując do pism, które wpłynęły do Rady Gminy zapytała dlaczego Rada 

Gminy lub Komisja Oświaty, czy Komisja Skarg, Wniosków i petycji nie zareagowała na prośby i wnioski 

wnioskodawców. Wyjaśnień udzielił Pan Mariusz Sarna - Przewodniczący Rady Gminy oraz Pani Wójt – 

Edyta Majchrowska.  

Pani Katarzyna Łysoń zapytała co z księgowością ze szkoły. Wyjaśnień udzieliła Pani Wójt. 

Pani Agnieszka Zalas – poinformowała, że mieszkańcy miejscowości Ochotnik wnioskują o dwa lusterka 

przy drodze. Pani Wójt udzieliła odpowiedzi. 

Pani Katarzyna Łysoń zapytała o planowany zakup działki w miejscowości Strzelce Małe. Pani Wójt 

udzieliła wyjaśnień. 

Pan Zbigniew Nowak zapytał o oświetlenie w miejscowości Chełmo. Pani Wójt udzieliła odpowiedzi. 

Pani Agata Strzelczyk zapytała o mostek w miejscowości Kalinki. Pani Wójt udzieliła odpowiedzi. 

Pan Grzegorz Michalski zapytało oświetlenie uliczne i czy zostały wystosowane pisma do „Dróg 

Krajowych” o zakup przystanków. Pani Wójt odpowiedziała na zadane pytania. 

Pan Grzegorz Michalski poruszył temat tabletów, wyjaśnień udzielił informatyk Piotr Chlebosz, Pani Wójt 

oraz Przewodniczący Rady Gminy. 

Pani Wójt poruszyła temat funduszu sołeckiego oraz sprawy autobusów szkolnych. Pan Zbigniew Nowak 

zapytał o koszt funduszu sołeckiego w skali roku oraz o koszt zakupywanego autobusu. 

Pan Grzegorz Michalski zapytał o drogę, która przebiega przez sołectwo Strzelce Małe oraz sołectwo 

Łączkowice. 

Pani Katarzyna Łysoń zapytała o świetlicę w miejscowości Masłowice. Pani Wójt poinformowała, że 

czekamy na odbiór świetlicy. 

Pan Józef Cichoń zaprosił na 14 września 2024 r do miejscowości Bartodziej na imprezę integracyjną. 

Pani Wójt zaprosiła na dożynki gminno-parafialne wszystkich mieszkańców. 
 

 

Punkt 9 
Zakończenie obrad. 
 

 

Wobec zrealizowania porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy - Pan Mariusz Sarna zamknął obrady 

VII Sesji Rady Gminy Masłowice. 

 

Protokolant: 

Wioletta Utratna 

 

Przewodniczący Rady Gminy: 

Mariusz Sarna 

 

Obrady rady gminy są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. 

Nagrania obrad są udostępniane w Biuletynie Informacji Publicznej i na stronie internetowej gminy. 


